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Vragen: 
Loting is opnieuw het geval bij de aanbesteding voor communicatie- en vormgevingsdiensten. In 
de eerste tranche van de aanbesteding voor het perceel vormgeving en voor het perceel 
campagne en strategisch communicatieadvies.  

De VVD-fractie heeft inzage gekregen in de brieven van de gemeente Utrecht aan de deelnemers. 
Omdat meer dan vijf partijen dezelfde score hebben ontvangen, wordt de rangorde tussen de 
gelijk geëindigde gegadigden conform paragraaf 3.3 van de aanbestedingsleidraad bepaald 
volgens loting.  

De VVD-fractie verbaast zich over het opnieuw toepassen van loting, omdat loting bij precies 
dezelfde diensten in het verleden is toegepast. Daarom stellen wij de volgende vragen: 

1. Bij beantwoording van de vraag over signalen van loting geeft de wethouder bij het 
Vragenuur van 10 april aan: Ik vraag me af waar dit signaal vandaan komt, want beide 
aanbestedingen lopen nu. Dit signaal heeft de VVD opgemaakt uit de doorgestuurde 
stukken waarin de gemeente Utrecht aangeeft meer inschrijvers te hebben én te gaan 
selecteren op basis van globaal opgestelde selectiecriteria.  Vraag is: In hoeverre kan het 
college zich ook indenken dat globaal geformuleerde criteria de kans op loting vergroot? 

2. Wethouder Schilderman zei tijdens het vragenuur van 10 april loting alleen in het uiterste 
geval toe te passen. Waarom is het college niet kritischer op het toepassen van loting?  

3. Voor ondernemers is aanbesteding voor meerdere jaren interessant, omdat bij het winnen 
hiervan inkomsten over enkele jaren gegarandeerd zijn. Kan het college zich voorstellen 
dat voor ondernemers veel op het spel staat?  

4. Is het college overvallen door de grote belangstelling voor deze aanbestedingen? Zo ja, wat 
leert het college nu deze keer van deze loting?  

5. Zo nee, waarom heeft het college niet geleerd van de vorige keer, toen bij gelijksoortige 
aanbestedingen met dezelfde selectiecriteria ook loting is toegepast? 

6. Is het college niet met de VVD eens dat toepassen van loting onwenselijk is, omdat deze 
manier geen recht doet aan de inzet van ondernemers die meedingen?  

7. Is het college van plan de nota Inkoop en contractmanagement aan te scherpen door op te 
nemen alleen bij hoge uitzondering loting toe te passen als uitzondering op de regel in 
plaats van andersom? Zo ja, hoe gaat dit gebeuren? Zo nee, waarom niet? 
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